



Ian Hyde-Lay

Ian Hyde-Lay had a distinguished career as both a player and a match official. He served on Rugby Canada's National Refereeing Panel for 11 years, from 1993 to 2003, and was widely regarded as one of the country's preeminent referees during that time.

Hyde-Lay officiated 17 test matches between 1995 and 2000, as well as games involving the Australian and British Barbarians. Notably, he was a member of the referee panel at the 1999 Rugby World Cup, an assistant referee on two occasions in the 2000 Six Nations competition and served as an assistant referee in an additional 18 test matches. Hyde-Lay was involved in two Sevens Rugby World Cups (1997 and 2001) and participated in the 1998 Commonwealth Games sevens tournament.

Prior to his refereeing career, Hyde-Lay earned three international caps as a player and represented Canada at the inaugural Rugby World Cup in 1987 in New Zealand.

Ian Hyde-Lay a eu une carrière remarquable en tant que joueur et en tant qu'officiel de match. Il a fait partie du panel d'arbitres national de Rugby Canada pendant 11 ans, de 1993 à 2003, et était largement considéré comme l'un des meilleurs arbitres du pays pendant cette période.

Hyde-Lay a arbitré 17 test-matches entre 1995 et 2000, ainsi que des matchs avec les Barbarians australiens et britanniques. Il a notamment été membre du panel d'arbitres lors de la Coupe du Monde de Rugby de 1999, arbitre assistant à deux reprises lors du Tournoi des Six Nations de 2000 et a officié en tant qu'arbitre assistant lors de 18 autres test-matches. Hyde-Lay a participé à deux Coupes du Monde de Rugby à VII (1997 et 2001) et a pris part au tournoi de rugby à VII des Jeux du Commonwealth de 1998.

Avant sa carrière d'arbitre, Hyde-Lay a été sélectionné à trois reprises en tant que joueur et a représenté le Canada lors de la première Coupe du Monde de Rugby en 1987 en Nouvelle-Zélande.

HEAD OFFICE

Victoria Office / Bureau de Victoria
3019 Glen Lake Road
Langford, BC CANADA V9B 4B4
Tel / Tél: 250-483-1202

Vancouver Office / Bureau de Vancouver
Suite 450 - 375 Water Street
Vancouver, BC CANADA V6B 5C6
Tel / Tél: 778-379-5770

rugby.ca
contact@rugby.ca

